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Sprawozdanie z działa|ności Komisji Rewiryjnej zalpó|rocze 2009 roku.

Komisja Rewizyjna pracowała w składzie:

l. Gertruda Proksa - przewodnicząca komisji

2. Franciszek Giecek - zastępca przewodnicz4cego

3. Karol Krawiec _ członek komisji

4' Krzysńof G|ajcar _ członek komisji

5. Dariusz orawiec _ członek komisii

W dniu 15 sĘczrria 2009 r. dotychczasowy przewodniczący Komisji Andnej Lace| zloizył

tezygnację z mandatu radnego. w zw.ipku z tym na )o(VII sesji Rady Gminy w dniu

28 sĘcnia 2009 r. na przewodniczącą Komisji powołano radną Gertruda Proksa, a w skład

Komisji wszedł radny Karol Krawiec.

W okesie sprawozdawczym Komisja pracowała w oparciu o p|an pracy przygotowany na

I póhocze 2009 roku. W tym czasie odbyła 8 posiedzeń, z czego 2 wspó|nie z pozostałymi

komisiami stałvmi.

OBECNOSC:

Gertruda Proksa 100% obecność

Franciszek Giecek 100% obecnośó

Kmol Krawiec 100% obecnośó

Krzvsztof Glaicar 1nieobecnośó

Dariusz Orawiec 100% obecnośó

POSIEDZENIA KOMISJI ODBYŁY SIE W DNIACH:

- 23 stycmia

_ ó lutego _ wspólne z pozostałymi Komisjami

- 17 lutego

- 24 marca

_ 27 marca _ wspólne z pozostałymi Komisjami



28 kwietnia

l6 czerwca

19 czerwca

I TAK NA POSZCZE'GOLNYCH POSIEDZENIACH ZREALIZOWANO TEMATY:

23 stycznia 2009 r.

Komisja przyjęła sprawozdanie ze swej działalności za II półrocze 2008 roku.

6 |utego 2009 r. - wspólne z pozostaĘmi Komisjami

Wszystkie Komisje spotkały się z przedstawicielami firm wywożących z Gminy Goleszów

odpady komunalne. obecni byli przedstawiciele takich firm jak: Przedsiębiorstwo Komunalne

Ustroń, Fanex i Tros-Eko. Przedstawili oni informacje dotyczące działalności firm oraz

kalkulacji cen ich usług. Wynikiem dyskusji był wniosek skierowany do wójta gminy

o wystosowanie do firm, które posiadają koncesje na wywóz nieczystości z terenu Gminy

Goleszów informacji w sprawie obowiązku przestrzegania przez te flrmy zapisów uchwały ff

XL|v/375/06 w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku w Gminie

Goleszów.

17 lutego 2009 r,

Przeprowadzona została kontrola funkcjonowania Gminnego ośrodka Kultury oraz Gminnej

Biblioteki Publicznej.

Przedmiot kontroli GoK obejmował:

- ilości zorganizowanych imprez w roku 2008,

- rodzaj imprez,

- ilość uczestników'

- kosay poszczególnych imprez w rozbiciu na budżet gminy oraz inne źródła

finansowania,

_ ilości osób biorących udział ptzy otgulizacji imprez.

Natomiast GBP:

_ liczbę czytelników, ksipek, liczbę odwiedzin, stan zatrudnienia i wydatki poniesione

na zakup nowych książek.
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Wynik kontroli obu instytucji był pozyĘwny. Komisja oceniła ich p.u.ę dob.," i ni"
sformułowata żadnych zaleceń pokontrolnych.

24 marca 2009 r.

Wysłuchano informacji na temat pozyskiwania środków zewnętrmych w roku 2008. Wójt
Gminy Zbigniew Wacławik szczegółowo omówił wszystkte ztoione projekty a także
przedstawił inwesĘcje, na które planowane jest pozyskanie środków w roku 2009' Informacia
ta została przez członków Komisj i przyj ęta bez uwag.

27 marca 2009 r. - wspólne z pozostaĘmi Komisjami

Komisja Rewizyjna wraz z pozostaĘmi Komisjami przeana|izowała wykonanie budzetu
gminy za 2008 rok po czym jednogłośnie sformułowała wniosek w sprawie udzielenia
wójtowi gminy absolutorium z tytułu wykonania budżefu.

28 kwietnia 2009 r.

Na 36. posiedzeniu Komisja poz1tywnie oceniła przeprowadzenie akcj i zimowej 200812009.

Kierownik referatu drogowe go leruy Sikora przedstawił wszystkich wykonawców' a także

szczegółowe koszty odśnieżania d|a poszczególnych sołectw gminy.

Plócz tego, Komisja przeana|izowata koszty remontów kapitalnych oraz remonty biezące

dróg gminnych. Wszystkie te informacje zostały vzyjęte bez uwag i ocenione przez

członków Komisji pozytywnie.

1ó czerwca 2009 r'

W tym dniu sprawdzono wybrane przetargi i zadań inwestycyjne. Inspektor ds. zamówień

publicznych Jan Madzia przedstawił Komisji listę przetargów ogłoszonych i rozstrzygniętych

do tej pory w roku 2009. Przedstawił główne zasady ogłaszania i przeprowadzania

postępowanla przetargowego oraz związane z nim procedury odwoławcze' Komisja

zapoznała się takŻe z zatoŻeniami do planowanego przetarg! na zimowe utrzymania dróg,

który zostanie ogłoszony w lipcu br.

Po wysłuchaniu inspektora Jana Madzi oraz kierownika referatu drogowego Jerzego Sikory

na temat przeprowadzonych oraz p|anowanych przetargów Komisja przyjęłaje bez uwag.

Sporządzono tal<że plan pracy Komisji na II półrocze 2009 roku.
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19 czerwca 2009 r.

Na ostatnim posiedzeniu w I półroczu 2009 roku zrealizowano tematy:

- analiza ściągalności podatków i opłat na rzecz gminy.

_ analiza trybu i sposobu rozpaĘvania skarg i wniosków ptzez wójta.
- kontrola sporządzonych ptzez Urząd Gminy projektów w których występowano

o dofinansowanie ze środków zewnętrznych i ich rca|izacja.

Do wszystkich tych tematów członkowie Komisji ohzymali szczegółowe materiały pisemne,

które dodatkowo omówione zostały przez ich autorów' Wszystkie przedstawione informacje

zosIały ptzez członków Komisji przyjęte bez żadnych uwag.


